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A.B. 24/45 
 
Verslag van de op 10 april 2024, om 10.00 uur, gehouden vergadering van het Algemeen Bestuur SVHW bij 
SVHW te Klaaswaal 
 
 
Aanwezig:  
Gemeente Alblasserdam   De heer J.R. Pardo 
Gemeente Albrandswaard   De heer M. Bianchi  
Gemeente Altena   De heer J.P. Tanis  
Gemeente Barendrecht    De heer L.P. van der Linden heeft mevrouw Rijsdijk gemachtigd 
Gemeente Goeree-Overflakkee   De heer J.W. Eijkenduijn  
Gemeente Hardinxveld-Giessendam  De heer J.A. Meerkerk heeft de heer Tanis gemachtigd 
Gemeente Hoeksche Waard  De heer A.D. van der Wulp  
Gemeente Krimpenerwaard  De heer P.J.S. van der Hek  
Gemeente Lansingerland  De heer S.A.F. Fortuyn  
Gemeente Nieuwkoop    Mevrouw A. Ingwersen  
Gemeente Ridderkerk   De heer K. van der Duijn Schouten  
Gemeente Voorne aan Zee  De heer R.M. van der Kooi 
Waterschap Hollandse Delta  Mevrouw C.L.K. Rijsdijk (Voorzitter) 
Waterschap Hollandse Delta  De heer J.J.M. van Oorschot  
SVHW     De heer. M.W. Heemskerk 
SVHW      Mevrouw J. Manse (notuliste) 
 
Afwezig:  
Gemeente Barendrecht  De heer L.P. van der Linden (met kennisgeving) heeft mevrouw Rijsdijk 

gemachtigd 
Gemeente Drimmelen De heer H. Bakker (met kennisgeving) heeft de heer Van der Wulp 

gemachtigd 
Gemeente Hardinxveld-Giessendam  De heer J.A. Meerkerk (met kennisgeving) heeft de heer Tanis 

gemachtigd 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 

2. Kennismaking domeinmanager ondersteuning Marcel Dekker 
De heer Dekker stelt zichzelf voor aan het Algemeen Bestuur. Het Algemeen Bestuur wenst de heer 
Dekker heel veel plezier en succes bij SVHW.  
 

3. Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur 7 februari 2024 (A.B. 24/27) 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 
 

4. Besluitenlijst 7 februari 2024 (A.B. 24/28) 
De besluitenlijst wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 
 

5. Actielijst Algemeen Bestuur 10 april 2024 (A.B. 24/29) 
Punt 1: Er wordt gestart met de ICT-strategie. De architectuur principes zijn al opgesteld. Blijft staan; 
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6. Inkomende en uitgaande stukken 

Er zijn geen inkomende of uitgaande stukken. 
 

7. Mededelingen 
a. Voortgang toetreding gemeente Geertruidenberg 

In de vergadering van het Algemeen Bestuur van 7 februari is ingestemd met de toetreding van de 
gemeente Geertruidenberg. De 3e wijziging GR SVHW 2023 in verband met de toetreding is al 
toegestuurd aan de deelnemers voor een zienswijze. Het plan van aanpak is aan de gemeente 
Geertruidenberg toegestuurd. Op 8 april was er een afspraak ingepland tussen SVHW en de gemeente 
om gezamenlijk het plan van aanpak door te nemen. 
 
Het Algemeen Bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 
 

b. Werkgroep ramingen gaat starten 
Voor de ramingen wordt een werkgroep opgericht. Hiervoor hebben een aantal AC leden zich 
aangemeld nl: 
• Johan Huibregtse 
• Diana van Dam 
• Anja van de Heuvel 
• Judith de Jong  
• Bart van Leeuwen 
• Marcel Dekker 

 
Het Algemeen Bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 
 
De heer Van Oorschot geeft aan dat er een daling van de WOZ waarden van 2,1% is afgegeven aan 
WSHD, landelijk is er een stijging van de WOZ waarden van 2,8%. Een afwijking heeft consequenties 
voor de opbrengsten van WSHD. De heer Heemskerk antwoordt dat hij een daling van de WOZ 
waarden niet herkent en SVHW juist een stijging heeft van 5% op de WOZ waarden. De heer 
Heemskerk gaat dit na bij de afdeling financiën en laat dit kortsluiten met WSHD.  
 
De heer Van Oorschot vraagt wanneer de ramingen op orde zijn en wanneer komen de definitieve 
ramingen van de WOZ waarden. De heer Heemskerk geeft aan dat dit in juni wordt toegestuurd. De 
heer Van Oorschot geeft aan dat hij de ramingen het liefst eerder wil ontvangen.  
 
e heer Fortuin geeft aan dat hij liever een scherpe begroting ontvangt, die niet later nog gecorrigeerd 
hoeft te worden. De gemeenten moeten nog extra stappen zetten in de bezuinigingen.  
 

c. Flexibele incasso 
Uit het Klanttevredenheidsonderzoek is naar voren gekomen dat burgers de mogelijkheid zouden 
willen hebben om zelf een incassodatum te kunnen kiezen. Dat heeft veelal te maken met het 
moment waarop burgers hun inkomen ontvangen. Door de aanschaf en de implementatie van de 
module Incasso op maat kan de burger zijn eigen incasso datum bepalen. De verwachting is dat er 
door deze werkwijze minder storneringen zullen zijn en minder handmatige betalingsregelingen. 
 
Voor deze module wordt e-mandaat aangeschaft om incassomachtigingen ook rechtstreeks via de 
banken uit te kunnen laten voeren.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 
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d. Pilot belacties en huisbezoeken 2024 

SVHW volgt de landelijke trend met betrekking tot Sociaal Maatschappelijk Verantwoord Invorderen 
(hierna: SMVI). In de aanbesteding deurwaardersactiviteiten in 2023 is SMVI als onderdeel 
opgenomen. Het beleid van SVHW is om zoveel mogelijk te voorkomen dat er problematische 
schulden en/of een opeenstapeling van kosten ontstaat. Er worden daarvoor in pilotvorm belacties 
ingezet en huisbezoeken gedaan door Cannock Chase, onze deurwaarder. De kosten en baten waren 
al opgenomen in de EU-aanbesteding, waardoor dit niet tot extra kosten leidt. De pilot vindt plaats in 
het waterschapsgebied maar zijn geen deelnemer van SVHW (Nissewaard, Rotterdam en Dordrecht).  
 
De uitkomsten van de pilot worden na de zomer geëvalueerd door SVHW en Cannock Chase. 
De heer Heemskerk geeft aan dat na de evaluatie het Algemeen Bestuur wordt meegenomen in de 
keuze. 
 
Het is dus mogelijk dat een aantal burgers met schulden worden doorverwezen naar de gemeenten 
voor hulp. De heer Fortuin vraagt of het handig zou zijn om de burger niet door te verwijzen maar de 
melding door SVHW uit te laten voeren. De heer Heemskerk geeft aan dat SVHW alleen mag 
doorverwijzen en geen gegevens door mag geven van de burger aan de gemeenten.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 
 

e. Voortgang actualisatie Dienst Verlening Overeenkomst (DVO) 
In de AC vergadering van 3 april jl. is aangegeven dat er meer tijd nodig is om de DVO binnen een 
aantal gemeenten af te stemmen. De DVO wordt dan ook niet aangeboden aan het Algemeen Bestuur. 
Als er nog aanvullingen zijn dan gaat de DVO weer de hele bestuurlijke route in. De DVO wordt dan 
aangeboden aan het Algemeen Bestuur in zijn vergadering van 3 juli as.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 
 

f. Voortgang ISAE 3402  
In 2019 is SVHW gestart met het traject om een ISAE 3402 verantwoording te verkrijgen over de 
opzet, het bestaan en de werking van onze processen met betrekking tot de belastingopbrengsten. 
Met een ISAE 3402-rapport borgen we dat de processen die aan SVHW uitbesteed zijn, betrouwbaar 
worden uitgevoerd en dat de informatie voldoende beveiligd is. Dit gaat verder dan de controles van 
de accountant voor de jaarverantwoording.  
 
Uit gesprekken die SVHW heeft gevoerd met Deloitte, maar ook met andere accountantskantoren is 
de verwachting dat deze certificering een jaarlijkse controlelast met zich meebrengt van minimaal 
€75.000. Omdat SVHW in de opstartfase zit is de verwachting dat voor de eerste jaren dit bedrag nog 
wel eens kan oplopen tot €100.000. De inschatting die SVHW had bij het opstarten van dit proces was 
dat dit ongeveer €35.000 zou kosten.  
 
De memo is besproken in de vergadering van de Ambtelijke Commissie op 30 januari jl. De 
Ambtelijke Commissie adviseert om, gezien de kosten en vele mankracht, geen ISAE 3402 
certificering uit te voeren en niet volledig door te zetten. Wel worden de beheersmaatregelen uit het 
framework geïmplementeerd in de processen en toetsing vindt plaats via de VIC. 
 
Kort gezegd SVHW houdt zich aan de ISAE 3402 maar heeft geen certificaat.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de mededeling voor kennisgeving aan. 
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8. Agenda en besluitenlijst DB 

a. Agenda Dagelijks Bestuur 21 maart 2024 (A.B. 24/30) 
b. Besluitenlijst Dagelijks Bestuur 17 januari 2024 (A.B. 24/31) 

De agenda en besluitenlijst worden voor kennisgeving aangenomen.  
 

9. Bezwaren 
a. Notitie afhandeling bezwaren (A.B. 24/32) 
b. Overzicht WOZ bezwaren 2024 per 3 april 2024 en WOZ bezwaren 2023 per 20 maart 2023 (A.B. 

24/32a) 
c. Overzicht overige bezwaren 2024 per 3 april 2024 en overige bezwaren 2023 per 20 maart 2023 

(A.B. 24/32b) 
Vorige week zijn nagenoeg alle bezwaren 2023 afgehandeld. De voorzitter geeft haar complimenten 
aan de organisatie voor het harde werk dat is verricht om de bezwaren 2023 af te doen.  
 
De heer Heemskerk geeft aan dat SVHW vanaf september 2023 de focus had gelegd op de op de 
herwaardering om te mogen beschikken. Dat is dan ook de reden dat er in Q1 van 2024 nog 
bezwaren 2023, voornamelijk NCNP bezwaren, afgedaan moesten worden. Hierdoor is er in Q1 2024 
ook nog ingehuurd. Op dit moment is er maar liefst 98% geherwaardeerd voor 2024. De 
Waarderingskamer heeft haar complimenten gegeven voor deze score. 
 
De heer Pardo geeft aan dat de plus aan bezwaren zijn afgedaan door inhuur en vraagt hoe dit in de 
toekomst gaat. Is dit dan een piek of blijft dit structureel? Dit jaar is er inhuur bijgeraamd in de 
begroting om de bezwaren af te doen. De heer Heemskerk antwoordt dat dit gezien moet worden als 
een incidentele piek. Er is in de begroting een doorkijk opgenomen waarin te zien is dat de 
inhuurkosten worden afgeschaald.  
 
De bezwaartermijn 2024 is verlopen, behalve voor de gemeente Drimmelen omdat die 
belastingaanslagen een paar dagen later zijn opgelegd. Op dit moment zijn er circa 10.000 bezwaren 
binnengekomen, waarvan bijna 6.000 bezwaren van NCNP bureaus. 
 
Mevrouw Ingwersen geeft aan dat de gemeente veel brieven heeft ontvangen over slordigheden in de 
taxatieverslagen enz. en vraagt of andere deelnemers deze ervaring ook hebben. Dit wordt niet breed 
herkend. De heer Heemskerk geeft aan dat juist is opgevallen dat er minder telefonisch contact is dan 
voorgaande jaren. Het is wel zo dat NCNP bureaus brieven verstuurt aan de burger over de 
proceskostenvergoeding, die de burger moet betalen aan het NCNP bureau, en in de brief verwijzen 
naar de gemeente als zij de vergoeding nog niet hebben ontvangen.  
 
De heer Eijkenduijn is blij dat de aantallen van de bezwaren zijn afgenomen voor 2024 maar zou dit 
dan wel graag terug willen zien in de begroting. De heer Pardo geeft aan dat het wel om de lange 
termijn gaat en eenmalige plussen (winst) kan een scheef beeld opleveren. De heer Heemskerk 
antwoordt dat er ook nog rekening gehouden moet worden met de beroepen die nog ingediend 
kunnen worden en nog niet direct uit te gaan van winst. En wellicht zou het tarief van de uitbetaling 
van de proceskosten nog worden verhoogd door rechtszaken hierover. 
 
De heer Van Oorschot vraagt of de financiële aspecten van de beroepen groot of klein zijn van 
omvang. De heer Heemskerk geeft aan dat dit heel moeilijk in te schatten is.  
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10. Jaarrekening 2023 
a. Oplegnotitie Jaarrekening 2023 (A.B. 24/33)  
b. Jaarrekening 2023 (A.B. 24/34) 
c. Concept accountantsverslag 2023 (A.B. 24/35)  
d. AB besluit jaarrekening 2023 (A.B. 24/36)  

Er wordt door Deloitte op dit moment nog landelijk overleg gevoerd over de vorm en inhoud van de 
controleverklaring door diverse externe partijen, dus tot die tijd kan Deloitte nog geen 
controleverklaring afgeven en jaarstukken waarmerken. 
 
In de najaarsnota was het resultaat negatief en in de jaarrekening is het resultaat positief. 
 
De heer Pardo vraagt of de dotatie van de bestemmingsreserve van de opleidingskosten voor de 
medewerkers in 2024 wordt besteed? De heer Heemskerk geeft aan dat dit een reservering is en te 
maken heeft met het PBB (Persoonsgebonden Basis Budget). De medewerkers krijgen vanuit de CAO 
waterschappen een budget van 6.000 euro per 5 jaar om in te zetten voor zijn/haar eigen opleiding, 
ontwikkeling, loopbaan en vitaliteit. Of dit hele bedrag in 2024 wordt besteed is niet duidelijk omdat 
we niet weten wat de wensen van de medewerkers zijn. De reservering zoals die genoemd is in de 
jaarrekening is op dit moment nog niet besteed.  
 
De heer Van der Kooi zou het fijn vinden dat er de komende jaren in de begroting “scherp aan de 
wind wordt gezeild”. De heer Van Oorschot onderschrijft het argument van de heer Van der Kooi 
omdat er tussen de voorjaarsnota 2023 en de jaarrekening grote kostenfluctuaties zitten. Daarnaast 
wordt een aantal kosten doorgeschoven naar de begroting 2024 en de vraag is of deze kosten dan 
ook op de goede manier zijn opgenomen in deze begroting. De heer Heemskerk antwoordt dat de 
grote kostenfluctuaties op hoofdlijnen vooral te maken hebben met een aantal specifieke afwijkingen. 
De belangrijkste die afwijkingen zijn dat: 

1. SVHW 0% aan rente heeft begroot en de rente ineens is gestegen naar 3,9% wat een groot 
voordeel oplevert; (dit is nu wel structureel opgenomen); 

2. bij de voorjaarsnota de proces- en inhuurkosten voor 2023 zijn ingeschat op basis van 
ervaringscijfers en dit met het verstrijken van de tijd  toch is meegevallen of de uitvoering is 
verschoven naar 2024; 

3. beroepskosten tegen een lager tarief waren opgenomen, dan nu geldt door het nieuwe 
belastingplan 2024; 

4. kosten voor de inhuur naar Q1 2024 zijn geschoven; 
5. voorziening invorderingskosten niet is aangewend. 

 
Daarnaast zijn er vacatures ingevuld, maar wel later dan gepland. (20 medewerkers aangenomen 10 
medewerkers vertrokken) Dit is niet structureel. Mevrouw Ingwersen vraagt of dit ook opgenomen 
kan worden in de oplegnotitie. De aanbieding van de jaarrekening aan de deelnemers wordt met 
bovenstaande uitleg aangevuld. 
 
De heer Tanis geeft aan de raden kritischer gaan kijken naar de begroting en jaarrekening van 
gemeenschappelijke regelingen.  
 
De heer Van der Wulp merkt op dat de structurele punten wel zijn opgenomen in de begroting en 
2023 wel een bijzonder jaar is geweest. De heer Heemskerk antwoordt dat de kostenfluctuaties in 
2023 met name in de proces- en inhuurkosten voor de ‘hoos’ aan bezwaren zaten en dit was nieuw 
voor de organisatie en zeer lastig in te schatten.  
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met de jaarrekening 2023. 
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11. Begrotingswijziging 2024 
a. Oplegnotitie 1e begrotingswijziging 2024 (A.B. 24/37) 
b. 1e begrotingswijziging 2024 (A.B. 24/38) 

Op 12 april 2023 heeft het Algemeen Bestuur de begroting 2024 behandeld en het Dagelijks Bestuur 
heeft deze aansluitend aangeboden aan de Vertegenwoordigende Organen (gemeenteraden en 
Algemeen Bestuur waterschap) voor de zienswijze procedure.  
Na ontvangst van de zienswijzen heeft het Algemeen Bestuur vervolgens op 13 september 2023 de 
Begroting 2024 vastgesteld. 
 
In de Kadernota 2025 is aangegeven dat gelet op de loon- en prijsontwikkeling in 2023 en 2024 de 
effecten van de cao- en prijsontwikkelingen als gevolg van een te lage indexering van de primaire 
begroting 2024 en de toetreding van de gemeente Drimmelen tegelijkertijd ingediend wordt met het 
aanbieden van de Ontwerpbegroting 2025. De 1e begrotingswijziging 2024 wordt geraamd op 
1.414.000 euro. 
 
De heer Van der Duijn-Schouten heeft gezien dat de gemeente Ridderkerk 26% afwijkt t.o.v. de 
primaire begroting. De heer Heemskerk geeft aan dat dit te maken heeft met de toename in het 
aantal aanslagregels. Dit komt door de te lage aantallen die voor de gemeente Ridderkerk in de 
begroting 2023 zijn opgenomen. De heer Van der Duijn geeft aan dat er wel duidelijkheid over moet 
komen welk onderdeel dit betreft en of het nog andere effecten heeft. De heer Heemskerk komt 
hierop terug bij de heer Van der Duijn-Schouten.  
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met het aanbieden van de 1e begroting voor zienswijze aan de Raden 
van de gemeente en de VV van het waterschap.  
 

12. Begroting 2025 en meerjarenraming 2026-2029 
a. Oplegnotitie Begroting 2025 en Meerjarenraming 2026-2029 (A.B. 24/39) 
b. Begroting 2025 en Meerjarenraming 2026-2029 (A.B. 24/40) 

De heer Pardo geeft aan dat er in de vorige vergadering is aangegeven dat er rekening gehouden 
moet worden met de bezuinigingen bij de gemeenten. Bij de gemeente Alblasserdam is er al een 
discussie geweest in de Raad over het meerjarenperspectief. Er is vanuit de Raad via de wethouders 
een stevig rappel gemaakt richting de Gemeenschappelijke regelingen waarbij is aangegeven dat de 
eerste stap naar bezuinigingen (2,5%) in 2025 gemaakt moet worden en daarbij ook de indexatie 
onder een vergrootglas te leggen. In de begroting wordt hier wel duidelijkheid over gegeven.  
 
De heer Pardo beseft wel dat het voor SVHW, als uitvoeringsorganisatie, een ander verhaal betreft. De 
bezuinigingen die nu zijn meegenomen in de begroting zijn merendeels gebaseerd op incidentele 
kosten van de grote aantallen bezwaren, inhuur e.d. Volgens de heer Pardo moeten bezuinigingen 
gebaseerd zijn op structurele kosten. In deze begroting ziet de heer Pardo de efficiëntie en de 
schaalgrootte nog onvoldoende terug.  
 
De heer Van der Wulp vraagt aan de heer Pardo hoe dat dan gezien wordt als SVHW 2,5% moet 
bezuinigen. De heer Pardo geeft aan dat de gemeente Alblasserdam op zoek is naar 2,5% 
bezuinigingen in 2025 op de begroting van de gemeente. En de vraag is hoe wordt dit dan door 
vertaald naar de gemeenschappelijke regelingen. De heer Pardo benadrukt dat de bezuinigingen op 
een nullijn gericht moeten zijn.  
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De heer Van der Duijn-Schouten geeft aan wel op te passen om SVHW een bezuiniging op te leggen 
en dit dan ten koste zou gaan van de dienstverlening en de financiën (gemeentelijke opbrengsten). 
Het is geen vrijbrief voor SVHW om geen bezuinigingen door te voeren maar wel te waken voor de 
haalbaarheid ervan.  
 
Mevrouw Ingwersen geeft aan dat een gemeenschappelijke regeling als SVHW wezenlijk anders is dan 
andere gemeenschappelijke regelingen omdat zij een uitvoerende organisatie zijn. Mevrouw 
Ingwersen is het eens met het ‘scherp aan de wind zeilen’ maar denkt dat SVHW dat al doet en heeft 
er vertrouwen in dat dat wel goed zit.  
 
De heer Van der Wulp stelt voor dat SVHW tijdens de zienswijzeperiode bekijkt hoe de indexatie is 
opgebouwd m.b.t. de componenten aan de kosten- en personele kant. De gemeente mag één keer in 
de vier jaar bij de provincie de kostenindexatie niet doorvoeren (verkapte bezuiniging). Wellicht kan 
dit voor SVHW ook gelden. De heer Van der Wulp geeft aan dat het Dagelijks Bestuur hiernaar kan 
kijken. De heer Van der Duijn-Schouten vindt dit een goed voorstel maar vraagt om het dan wel reëel 
te houden.  
 
De heer Van Oorschot sluit zich aan bij de inbreng van de leden. Vanuit de Unie van Waterschappen 
worden er gesprekken gevoerd over loonkosten in de CAO Waterschappen.  
 
De heer Tanis sluit zich aan bij inbreng van de heer Van der Wulp.  
 
De heer Pardo geeft aan dat de aantallen bezwaren afnemen. Als dit het geval is moet er ook kritisch 
gekeken worden naar een aanpassing in de communicatiekosten. Zijn de campagnes dan nog nodig? 
Kan hierop bespaard worden? De heer Heemskerk geeft aan dat de communicatiekosten ca. 30.000 
euro zijn, grotendeels al in gezamenlijkheid met andere belastingkantoren om de kosten te drukken, 
en geen verschil zullen maken in bezuinigingen. De grote kosten zitten bij bijvoorbeeld de 
licentiekosten bij ICT. De heer Pardo geeft aan dat hij verwacht dat bij de vaststelling van de 
begroting 2025 er meer duidelijk moet zijn.  
 
De heer Bianchi merkt op dat SVHW al heel ‘scherp aan de wind zeilt’ gezien de uitkomst van de 
benchmark. De heer Bianchi roept op wel uiterst voorzichtig te zijn met het zoeken naar dingen die er 
wellicht niet zijn. De heer Van Oorschot vraagt of het mogelijk is om een zin op te nemen vanuit de 
benchmark. De heer Heemskerk antwoordt dat de landelijke benchmark op dit moment erg ‘vervuild’ 
wordt door de piek van de bezwaren. SVHW staat er wel goed op in de benchmark, door de lage 
kosten.  
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met het aanbieden van de begroting voor zienswijze aan de Raden 
van de gemeente en de VV van het waterschap. 
 

13. Reglement van Orde 
a. Oplegnotitie Reglement van Orde (A.B. 24/41) 
b. Reglement van Orde (A.B. 24/42) 
c. AB besluit Reglement van Orde (A.B. 24/43) 

Het Reglement van orde stamt uit 2001 en is dusdanig verouderd dat deze dient te worden 
geactualiseerd.  
 
Het Algemeen Bestuur stelt het Reglement van Orde vast.  
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14. Rondvraag en sluiting 
Mevrouw Ingwersen heeft te maken met een in de Raad aangenomen motie bij de gemeente en wil deze 
graag voorleggen aan de AB leden. De Raad heeft gevraagd om te onderzoeken wat ervoor nodig is om 
gehuwde of geregistreerde partners beide de informatie van de SVHW over de gemeentelijke heffingen te 
laten ontvangen en beide toegang te geven tot de mijnSVHW-omgeving.  
Mevrouw Ingwersen vraagt de AB leden en SVHW om te onderzoeken wat de tegenargumenten kunnen 
zijn of wat de mogelijkheden zijn om dit uit te voeren en wat de kosten daarvan zijn. Daarnaast moet het 
een gedragen besluit zijn van het Algemeen Bestuur. ICT technisch wordt het sowieso een uitdaging voor 
SVHW. De heer Heemskerk stelt een memo op en stuurt dit langs de specialisten daarna wordt de memo 
geagendeerd in de volgende AB vergadering.  
 
De heer Fortuin geeft aan dat er een cassatiezaak is behandeld door de Hoge Raad. Dit gaat om de casus 
in Vlaardingen over het afschaffen van de belasting OZB eigenaar. Zoals in bijgaand artikel aangegeven is 
Vlaardingen teruggefloten m.b.t. het verhogen van de OZBE ten gunste van de OZBG.  
OZB overhevelingen voor de Hoge Raad (binnenlandsbestuur.nl) / Verdubbeling OZB mag niet van het 
gerechtshof  (binnenlandsbestuur.nl). De gemeente Lansingerland en Ridderkerk passen dezelfde 
werkwijze toe. De impact hiervan op SVHW wordt door SVHW onderzocht. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.30 uur en bedankt alle aanwezigen voor hun deelname.  
 
Aldus vastgesteld op 3 juli 2024 in het Algemeen Bestuur SVHW. 
 
Domeinmanager Vastgoed,   Vervangend voorzitter,  
 
 
 
J. Rabhi      J.W. Eijkenduijn 
 
 

https://www.binnenlandsbestuur.nl/financien/ozb-verschuiving-naar-eigenaren-panden-voor-de-hoge-raad
https://www.binnenlandsbestuur.nl/juridisch/drastische-tariefverhoging-ozb-vlaardingen-teruggeroepen
https://www.binnenlandsbestuur.nl/juridisch/drastische-tariefverhoging-ozb-vlaardingen-teruggeroepen

